
S i n t - J a n s b e e k v e l d  1 0 ,  2 8 8 0  B o r n e m ,  T e l :  0 4 7 7  5 4  4 9  3 0 ,  e - p o s t :  k r i s t o f . j o o s @ n - v a . b e  
 

 

 

 
GEMEENTERAADSFRACTIE BORNEM 

 

      Bornem, 02 mei 2017 
 
 
Ter attentie van de voorzitter van de gemeenteraad van Bornem 
 
 
Onderwerp: Gemeenteraad dd. 09/05/2017 – indiening aanvullend agendapunt 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
 
Betreft: Bornemse gevechtsporten tegen de mat? 
 
 
Ondanks de populariteit van de vechtsportclubs in Bornem vernemen we dat er geen afzonderlijke 
zaal komt voor de gevechtsporten met mattenvloer. De twee karateclubs, judo en tai jitsu club tellen 
meer dan 200 leden en zijn vragende partij voor een eigen zaal met vaste mattenvloer. Door te 
investeren in duurzame infrastructuur zal Bornem ongetwijfeld vechtsport beoefenaars aantrekken.  
 
Heeft het gemeentebestuur de vechtsportclubs hierover geraadpleegd bij de plannen van de 
verbouwing van het cultuurcentrum of is men van plan dit alsnog te realiseren? 
 
Mogen wij u verzoeken deze vraag toe te voegen aan de agenda van de volgende gemeenteraad? 
 
Namens de N-VA fractie, 
Hoogachtend, 
 

 
Kristof Joos 
Fractievoorzitter N-VA 
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